
Protokół z Sesji nr XXIX/2020  

z dniu 31 sierpnia 2020  

 

1.Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski otwierając obrady XXIX Sesji zdalnej Rady Miejskiej powitał, 
Burmistrza Gminy i Miasta w Mogielnicy, obecnych radnych, pracownika urzędu oraz wszystkich 
oglądających transmisje. 
 
 
2. Powołanie Sekretarza obrad. 
 
Głosowano w sprawie powołania Sekretarza obrad. Zgłoszono kandydaturę radnej Ireny Bogdan, 
która wyraziła zgodę.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Agnieszka 
Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Bogdan Sawicki , 
Włodzimierz Wasiak 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Radecki  

 
3. Wręczenie nagrody dla najlepszego maturzysty ZSO w Mogielnicy 2019/2020. 

Głos zabrała Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski gratulując bardzo dobrych wyników na 
maturze oraz mając nadzieję, że się pani Darii uda się dostać na wymarzone studia a później budować 
Polskę. 

Głos zabrała pani dyrektor Małgorzata Tabor mówiąc, że dla każdego dyrektora dla każdej szkoły dla 
każdego nauczyciela niezwykle ważny i podniosły jest taki moment. Jestem bardzo wzruszona, 
ponieważ po raz pierwszy w swojej karierze mam do czynienia z takim wydarzeniem. Szanowni 
państwo to niezwykła młoda kobieta bardzo skromna, bardzo empatyczna oraz bardzo 
zaangażowana w życie szkoły. Dziewczyna, która zrealizowała swoje plany i marzenia uzyskując 100% 
z rozszerzonego egzaminu z języka polskiego na maturze i jako uczennica klasy humanistycznej na 
pewno czuję się w tym momencie spełniona i zrealizowana i oby było tak dalej. Jest ona mieszkanką 
naszej gminy Mogielnica, myślę, że dalsza kariera Naukowa, później zawodowa będzie na chwałę 
naszej gminy. Przyniesie nam wiele dobrych momentów, wiele dobrych wspomnień a tego wszystkim 
nam a sobie przede wszystkim życzę. Myślę, że w przededniu nowego roku szkolnego takie 
wydarzenie jest bardzo budujące dla całej placówki, dla wszystkich uczniów, dla wszystkich 
nauczycieli. Ja ze swojej strony bardzo serdecznie dziękuję całej Radzie Miejskiej, panu Burmistrzowi, 
za taką inicjatywę, że nasi uczniowie są dostrzegalni przez to praca też naszych nauczycieli. Bardzo 
serdecznie dziękuję jeszcze raz i myślę, że w tym roku też będziemy mieć mnóstwo powodów do 
dumy, do takich właśnie uroczystych i dobrych spotkań. Dziękuję. 



Głos zabrał Burmistrz mówiąc, że w tym roku krążyło wiele różnych opowieści czy uczniowie będą 
przygotowani czy nie będą przygotowani. Czy uda im się zdać maturę czy nie przez koronawirusa i 
inne rzeczy. Jeżeli ktoś pracuje to nie jest ważne czy jest koronawirus czy go nie ma. To on jest zawsze 
w stanie sprzedać swoją wiedzę. Daria jest przykładem osoby, która zapracowała nie w tym 
momencie, kiedy podeszła do egzaminu maturalnego tylko w tym momencie, kiedy rozpoczęła naukę 
w liceum a nawet mogę powiedzieć i wcześniej. Nauka to ciągły okres. Jest to określony czas pracy i 
twoja wiedza była gruntowana przez te kilka, kilkanaście lat pracy. Każdy, kto chce coś w życiu 
osiągnąć powinien pamiętać jedną rzecz, nie przychodzi nic za darmo, trzeba poświęcić czas. Ten 
okres dochodzenia do sukcesu jest bardzo długi. Sukces świętuje się krótko i dzisiaj będziesz go 
przeżywała krótko na tej sali. Dzisiaj wszyscy ci podziękujemy. Chciałbym żeby w twoich myślach 
został ten moment jak najdłużej oraz aby towarzyszył ci w dalszej drodze życia. 
 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 r. 
 
Przewodniczący rady Grzegorz Michalski odczytał projekt w/w uchwały wraz z jej uzasadnieniem.  
 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały budżetowej na 2020 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, 
Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Bogdan Sawicki , Włodzimierz 
Wasiak 
PRZECIW (1) 
Edward Kieszek 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Radecki  

 
 
5. Zajęcie stanowiska w sprawie utrzymania integralności województwa mazowieckiego. 

Przewodniczący rady Grzegorz Michalski odczytał projekt w/w uchwały wraz z jej uzasadnieniem.  
 
 
Głosowano w sprawie zajęcia stanowiska w sprawie utrzymania integralności województwa 
mazowieckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, 
Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Włodzimierz Wasiak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Edward Kieszek, Bogdan Sawicki  
NIEOBECNI (1) 
Piotr Radecki  



 
 
6. Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 
 

- Przewodniczący rady Grzegorz Michalski przedstawił podanie w sprawie zaopiniowania stawek 
posiłków wydawanych w stołówce szkolnej przy ZSO w Mogielnicy w roku szkolnym 2020/2021 
 
 
Głosowano w sprawie w/w podania. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Agnieszka 
Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Bogdan Sawicki , 
Włodzimierz Wasiak 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Radecki  

 
 
- Przewodniczący rady Grzegorz Michalski przedstawił podanie w sprawie zaopiniowania stawek 
posiłków wydawanych w stołówce szkolnej przy PSP nr 2 w Mogielnicy w roku szkolnym 
2020/2021.  

Głosowano w sprawie w/w podania. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Agnieszka 
Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Bogdan Sawicki , 
Włodzimierz Wasiak 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Radecki  

 
 
7. Sprawy mieszkańców. 
 
Brak uwag. 
 
8. Zakończenie obrad. 
 
Przewodniczący zakończył posiedzenie XXIX Sesję Rady Miejskiej w Mogielnicy. 
 

 Protokółowała        Sekretarz obrad        Przewodniczący rady 

Natalia Wasiak         Irena Bogdan                                    Grzegorz Michalski 



 

 


